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Förslag till riksdagsbeslut 

Riksdagen tillkännager för regeringen som sin mening vad som anförs i mot-

ionen om behovet av en utvärdering och uppföljning av gjorda reservatsav-

sättningar. 

Motivering 

Det har nu gått tio år sedan riksdagsbeslutet om avsättning av betydande area-

ler produktiv skogsmark här i landet. Totalt handlar beslutet om att 900 000 

hektar skogsmark helt eller delvis skall tas ur produktion. 

Beslutet i dåvarande riksdag togs också utan dokumenterad konsekvensa-

nalys. 

Det finns nu anledning att närmare studera hur utvecklingen har varit av de 

skyddade arealerna, vilken skoglig skötsel som har förekommit för att vid-

makthålla och stärka de aktuella skyddsvärdena, hur tillgänglighet och be-

söksfrekvens har utvecklats och om några iakttagelser har gjorts när det gäller 

insektsspridning till omkringliggande, stående skog från de äldsta reservats-

avsättningarna. 

Det är angeläget att frågan om skötsel, serviceanläggningar och uppmärk-

ning m.m. sköts på ett aktivt sätt, och här finns anledning att framhålla den 

lokala nivån, dvs. att intresseföreningar och enskilda skogsbrukare kan göra 

värdefulla och kostnadseffektiva insatser. 

Stockholm den 30 september 2009  

Åke Sandström (c)  
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